
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:  
Verzonden: dinsdag 29 oktober 2019 14:45 
Aan: Statengriffie <statengriffie@provincie-utrecht.nl> 
Onderwerp: buslijn 120 
 
Geachte Statenleden van de Provincie, 
 
Het voornemen bus 120(Amsterdam-Utrecht)via Maarssen te eindigen op station Utrecht is niet echt 
aantrekkelijk:het hele station en HC doorlopen om “rond”het Vredenburg te komen,(winkels,markt). 
Nu stap je zo uit op de Daalse Dijk of stapt in op de Herenstraat met boodschappen van aldaar weer 
terug naar huis(regio Utrecht). 
Het gevaar is mogelijk dat het laatste stuk van de 120 dan niet meer rendabel gaat worden en een 
keer helemaal verdwijnt. 
En dat terwijl de Amsterdamse straatweg een drukke vervoersweg is op de weg ,maar ook de wbt 
reizigersvervoer! 
 
Met dank voor Uw aandacht, 
Hoogachtend,. 
 
 


